
FAU-møte 9. desember 2024, Nordnes skole. 

 

1. Rektor orienterer: 
 
- Gjennomgang av skoleruten 25/26 - skal endres slik at valgdagen blir 

planleggingsdag. Antall røde dager i løpet av et år påvirker når skolen stenger før 
sommeren, det skal alltid bli totalt 190 skoledager. Skolen holder stengt julen og i 
juli. Planleggingsdag skal blant annet brukes slik at fagarbeidere og lærerne på 
forsterket avdeling skal få delta på kurs i håndtering av vold. 
 

- Kommunens kvalitetsoppfølging blir i år den 7. april. Her er det åpent for at 2-3 
personer fra FAU deltar. Nytt av i år er at alle lærerne skal høre 
tilbakemeldingene, i stedet for representanter fra lærerne. Det vil bli avholdt et 
informasjonsmøte i forkant hvor FAU vil bli invitert, har kan 1-2 personer fra FAU 
delta. 
 

- Økonomi: slik det ser ut nå vil skolen ende opp med et underskudd på ca 340 000 
kr. Det har vært nødvendig å bruke ekstra ressurser på enkelte trinn, i tillegg har 
det vært et økt behov på forsterket avdeling pga brukergruppen 
 

- Trivselsundersøkelsen 2024. 5.-7. trinn tar Utdanningsdirektoratets 
elevundersøkelse, imens 2.-4. trinn gjennomfører skolens egen 
trivselsundersøkelse. Det er de samme spørsmålene som brukes hvert år, slik 
kan man sammenligne og måle endring for hvert trinn. Det er forskjeller mellom 
trinnene, men der hvor fremkommer utfordringer går alltid lærerne inn etter 
undersøkelsen og ser hvordan de kan styrke trinnene der det trengs. Det er også 
viktig å huske på at foreldre/foresatte har en sentral rolle i å bygge opp og holde 
på et godt klassemiljø. 
 

- Leder for SFO skal ut i permisjon, den midlertidige stillingen blir ikke lyst ut. 
Rektor og de andre avdelingslederne skal dele på ansvaret i denne perioden. 
 

- I førjulstiden blir det holdt både en gudstjeneste og en likeverdsmarkering 
parallelt. Foreldre/foresatte gir tilbakemelding på hva barnet skal delta på. 
 

- Julemarkedet fikk inn ca 35 000 til CARF. 
 
 

Tilbakemelding til rektor 



Et av trinnene har nylig avholdt et foreldremøte med opplegg fra Redd Barna hvor det var 
fokus på det sosiale og samspillet, i tillegg til hvordan man omtaler andre foreldre og 
barn. Dette var et veldig bra opplegg, og alle trinn burde gjennomføre det. 

 

Eventuelt 

- FAU sendte tidligere inn en henvendelse til kommunen angående tilbakemelding 
fra flere foreldre at det er blitt observert salg av narkotika på lekeplassen på 
Tollboden. FAU har også vært i kontakt med forebyggende avdeling hos politiet. 
Anbefalingen er å ta lekeplassen og nærmiljøet tilbake, følg barna på lekeplassen 
og ta kontakt med politiet hvis man observerer noe. FAU og skole sendte 
sammen ut en melding i Vigilo til alle foreldre. Det ble bare sendt en kort 
tilbakemelding fra kommunen. Tilbakemelding på dagens møte om at lyset blir 
slått av tidlig og hele området mørklegges tidlig ettermiddag, FAU sender ny 
henvendelse til kommunen. 

- Spørsmål rundt bruk av skjerm på skolen, hva elevene har tilgang på i skoletiden. 
Tar opp spørsmålene med skolen. 

- Inspirert av andre skoler ble det fremmet et forslag om at FAU skal gå ut og 
anbefale yngre trinn å vente med smarttelefoner. Dette diskuteres videre på 
neste møte. 


